
Referat FUG Askers årsmøte høst 2023 
Tid: 2. november kl 19.15-21 
Sted: Asker innbyggertorg, (tidligere Askerhjørnet) 
 

Til stede: 16 personer fysisk, 9 personer digitalt. Følgende skoler var representert: Sætre 
Ungdomsskole, Sætre Barneskole, Landøya ungdomsskole, Mellom-Nes barneskole, Spikkestad 
barneskole, Hyggen barneskole, Frydenlund barneskole, Midtbygda barneskole, Torvbråten 
barneskole, Sydskogen barneskole, Nærsnes barneskole, Bondi barneskole, Vettre Barneskole, Tofte 
barneskole, Billingstad barneskole, Arnestad barneskole, Heggedal barneskole, Borgen 
ungdomsskole, Rønningen barneskole, Vardåsen barneskole, Jansløkka barneskole og Asker 
International School.  

 

1. Valg av møteleder 
Forslag: Chris6an Medin 
Resultat valgt.  
 
2. Valg av referent 
Forslag: Annemarie Abeler 
Resultat valgt. 
 
3. Valg av person 6l å undertegne protokoll fra årsmøte 
Ingeborg fra Vardåsen barneskole. 
 
4. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Forslag: Innkalling og dagsorden godkjennes 
 
5. Styrets årsberetning(årsrapport) 
Ingen årsberetning eLersom sist årsmøte ble avholdt i februar 2023.  
 
6. Eventuelle regnskap og budsjeL 
Ikke noe regnskap eller budsjeL ble fremlagt eLersom sist årsmøte ble avholdt i februar 
2023.  
 
7. Kommunikasjonskanal for FUG-representantene i Asker 
En representant har oppreLet en gruppe på Facebook, oppfordrer de som ønsket det å bli 
medlem der for å kunne dele erfaringer. En annen representant pekte på at Facebook/Meta 
har et reLskraWig vedtak om ulovlig markedsføring og at det derfor er uheldig å ha det som 
en kommunikasjonskanal. Selv om den oppreLes for de som vil, kan den oppfaLes som FUGs 
offisielle kontaktpunkt. En annen representant ba om at gruppa ikke skulle hete «FUG 
Asker», eLersom den dermed kunne bliL anseL for å være FUGs offisielle kontaktpunkt. Et 
forslag om å kalle den FUG Askers interngruppe ble fremmet. 
  
En annen representant fremhevet at det kan være vanskelig å administrere en Facebook-
gruppe og føre kontroll over inn- og utmelding av medlemmer.  
 



Sekretæren oppreLer en gruppe på Spond-gruppe og inviterer alle FUG-representantene dit, 
da kan alle finne kontak6nformasjon 6l de andre representantene og vi kan oppreLe 
undergrupper for ulike arbeidsgrupper som oppreLes. 
 
8. Trygg skolevei for alle i Asker 
Flere skoler opplever at de ikke blir hørt av myndighetene, oWe er det fylkeskommunen som 
har ansvar for skoleveien.  

• I Midtbygda har enkelte elever 6l sammen 8 km gangvei hver dag  
• På Sydskogen er det kun skyss i vinterhalvåret og veien er mørklagt. Til tross for 

befaring med kommunepoli6kere, blir ikke forholdene bedre 
• ToWe skole opplever at tunge lass med tømmer blir kjørt på skoleveien som er en 

fylkesvei 
 
Forslag fra en representant om at det nye styret i FUG Asker oppreLer arbeidsgrupper for 
ulike temaer som opptar representantene. Styret samler opp innspillene og fremmer saker 
ovenfor relevante poli6kere.  
 
9. Sammenlikning av SFO-6lbud  
Det er stor variasjon av 6lbud 6l barna på de ulike skolene i SFO-6den. Noen har opplevd at 
det er 6lbud i SFO-6den som koster mye og som noen av familiene ikke har råd 6l. Det 
skaper utenforskap og kan i verste fall føre 6l ungdomskriminalitet. På andre skoler er det 
ressursmangel og det er et for dårlig 6lbud. På ToWe er det flere fri6dsak6viteter som er 
billigere enn kulturskolen, men det er for dårlig kommunisert 6l familiene. 
De representantene som ønsker det kan være med i en arbeidsgruppe som vil se nærmere 
på SFO. Ingeborg fra Vardåsen meldte seg som kontaktperson for gruppa.  
 
10. ELer skole-6lbud for 5.-7. trinn 
Det er vik6g at barn i denne aldersgruppen har et 6lbud. På Sydskogen er de i gang med 
ini6a6ver. En representant har inntrykk av at Asker kommune har flere ini6a6ver som skal 
gjelde i hele Asker, slik som Ak6ve lokalsamfunn som arrangerer Funky Wednesday. Det kan 
være lurt å sjekke hva som foregår i kommunens og frivillighetens regi, men det er ikke 6l 
hinder for å organisere noe selv.  
 
11. Navn på organisasjonen 
En representant har fremmet forslag om å endre navn fra FUG Asker 6l KFU Asker. 
Begrunnelsen er at FUG er et nasjonalt navn på foreldreutvalget for grunnskolen i Norge. 
KFU er det som de andre kommunene heter også- Kommunalt ForeldreUtvalg. En annen 
representant trakk frem at navnet FUG Asker har lange tradisjoner, og at det ville være 
misvisende å kalle det KFU, eLersom det ikke er et kommunalt oppnevnt utvalg.  
 
Årsmøtet besluLet å ikke endre navn på organisasjonen.  
 
12. Valg av leder 
På møtet ble Andrè Bolstad fra Landøya ungdomsskole valgt for 1 år.  
 
13. Valg av styremedlemmer 
Følgende representanter meldte seg på årsmøtet og ble valgt inn 



Sara Christensen fra Sydskogen barneskole 
Elin Winnæss fra Midtbygda barneskole 
Hanne Medhus fra ToWe barneskole 
Annemarie Abeler fra Jansløkka barneskole 
 
14. Eventuelt 

• Representant fra Torvbråten skole ønsket å fremme forslag om at det gjennomføres 
en felles utredning på vegne av skolene i Asker om leksefri skole basert på de 
erfaringer som blant annet Moss Kommune har gjort seg så langt i sin gjennomføring, 
i den hensikt å jobbe for at Asker kommune skal prøve ut et lignende 6ltak. Det 
bemerkes at samtlige representanter ønsker en "light" versjon av leksefri skole hvor 
det innføres prosjektbaserte lekser innen lesing for å ivareta mengdetrening i deLe 
faget, men fritak fra øvrige fag. Vi mener sam6dig at det er en god løsning å utvide 
skole6den med en egen "6me" som dekker repe6sjonsbehov i øvrige fag. 

o Årsmøtet tok ikke s6lling 6l deLe, men ber det nye styret følge opp saken. 
• Representant fra Mellom-Nes opplyste at de slet med å rekruLere helsesykepleiere 

og ønsket å finne ut av om deLe var noe flere skoler opplevde.  
o Årsmøtet konkluderte ikke, men ber det nye styret om å eventuelt oppreLe 

en arbeidsgruppe for deLe, eller på annen måte følge opp og belyse 
problems6llingen.  

 

 


